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Адрес AKW Amberger Kaolinwerke 
Georg-Schiffer-Straße 70 
92242 Hirschau

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of Raw Material, Silica Sand

Our raw materials remain indispensable in their original applications, namely glass, foundry products, ceramics and chemicals for the building industry.
Today, new products are exported to the entire world as filler materials with various surface characteristics and modified material properties. They
make a significant contribution to the company´s success. 

Our products and services form the basis for the quality of our customers´ finished products. Customer satisfaction is the primary goal of all employees
in the company. To ensure the company´s future success, we are continuously improving the quality of our products and services. 

Quarzwerke makes its contribution to environmental protection as well. Restoration of the natural surroundings directly follows the extraction of quartz
sand.

Company Profile of AKW Amberger Kaolinwerke

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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